
Protokoll

2025-01-20

Närvarande: Sven-Erik, Hans, Ann-Louise, Hans-Erik, Mia, Robin, Emma, Roger och 
Åke. Bertil Albertsson deltog i egenskap av ledare för ”Projekt Bryggan”.

⦁ Sven-Erik hälsade välkommen till årets första möte och förklarade mötet 
öppnat. Bertil Albertsson hälsades välkommen att delta i mötet.

⦁ Projekt Bryggan: Bertil ställde en del frågor om hur bryggan skall konstrueras 
och vad som finns idag. Bryggan ska byggas på det stenfundament som finns 
och ersätta befintlig brygga. Den ska göras bredare så hela fundamentet täcks, 
utanför denna ska en flytbrygga sättas. Flytbryggan är en befintlig brygga som 
byalaget tidigare använde i Sjönsjö. Räcken ska finnas på vissa delar av 
bryggan. Sven-Erik och Bertil åker och tittar på projektet någon dag. 

Vi behöver en plan, budget, inköpslista mm. Varje arbetstillfälle ska också 
innebära lite festlig gemenskap. Tidigare offert skickas över till Bertil av Åke. 

Vi pratade också om viss lekutrustning för barn vid grillplatsen, i första hand 
en sandlåda.

⦁ Föregående protokoll gicks igenom. Lades till handlingarna.

⦁ Kassarapport. Vi har 85 749 kr i kassan inkl. bidrag. Kontot hos SBAB gav 
under 2024 en ränta på 1 020 kr. Ett förslag till budget för 2025 delades ut. Vi 
har till uppgift att se över om det finns några orimliga siffror i den och ta med 
till nästa möte.

Prenumerationer och betalning från annonsörer börjar komma in.
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⦁ Bygdebladet. Läget är under kontroll. Distributionen fungerar bra.

⦁ Verksamhetsplan. Fjolårets verksamhetsplan analyserades. Beslutades att vi 
föreslår samma plan för 2025.

Verksamhetsberättelsen är skriven.

⦁ Övriga frågor:

A. Åke har gått igenom alla protokoll från 2024 och hittat några saker, lösa 
trådar, som vi inte har jobbat färdigt med. Studiebesök föreningsarkivet, 
Studiecirkel kring våra sparade bilder, Infoskylt om Kila, Korsningen 
Lövenborg. Beslutades att vi tar tag i detta när bryggan är färdig.

B. Hans-Erik meddelar att det är svårt att få besked från vissa tidigare 
annonsörer. Frågan är hur mycket energi vi ska lägga på dem?

⦁ Mötet avslutades. 

Åke Broström

sekreterare
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